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Sak: Tema: Avgjørelse/ 
oppfølging: 

Frist: 

1 Status  fra  gruppen   

 Finn Arne :  
Mye arbeid knyttet til struktur og dommerrekruttering. 
Nytt fokus etter Fosen- saken. Håper på gjennomføring av 
samerettseminaret 21.mars 2022. 
Jens Morten: 
Det må settes fokus på domstollederne og at de må 
være tydelig på å melde behov for kompetanse ved  
rekruttering. Erfarer at ungdom i det sørsamiske området  
rundt Røros har et sterkere fokus på sin kultur. 
Ingrid:  
Mye fokus fortsatt på struktur, særlig i Lofoten. Hamarøy ny 
kommune (innenfor forvaltningsområdet) i rettskretsen. 
Nils Asbjørn: 
UTMA ikke berørt av struktur, men har brukt tiden til mye 
kompetansearbeid. Mange nye saker som følge av Karasjok-
rapporten – de første med oppstart mars 2022. 
Susann: 
Oppfordret alle til å lese hennes bok i samerett og komme med 
innspill i forbindelse med revisjon. Det samme gjelder veilederen 
på intranettet. 
Gro:  
FK arbeider på samisk hele tiden. Nå er det reinsdrift i Karasjok 
som skal utredes og forhåpentligvis ferdigstilles våren 2022. 
Kommisjonens leder skal møte deler av HR i februar for å orientere 
om kommisjonens arbeid. 
Dagfinn:  
Behov får å bevistgjøre jordskifterettene i Hålogaland i større grad. 
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2. Møte med Sven Marius Urke 
Sven Marius orienterte om 

 Status i strukturprosessen 

 Møte med justiskomiteen 

 Møte med statsråden 

 Oppfølgingen av DKII 
Det har vært lite tid til denne oppfølgingen og DA vil 
sende et eget brev til JD  hvor også den samiske 
dimensjonen vil bli belyst. 

 Samisk tjenestesenter 
              Dette kan være et realistisk prosjekt å få gjennomslag for 
                med dagens ledelse i Jd. 

 Nytt rettsted i Finnmark for lagmannsretten. 
Ingen avklaring m.h.t. Tana, men ønsker å vedta Alta som 
rettsted. 

 Kort orientering om vernetingsreglene og JD sin 
konsultasjon med Sametinget. Sametinget har ikke 
responert – Gro følger opp dette overfor Sametinget. 

 Om forventningene til Samisk forum : 
DA ønsker innspill fra Samisk forum – samisk forum må 
være aktivt og komme med ideene og innspillene. DA må  
stå for gjennomføringen. Samisk forum må evaluere sitt 
arbeid, men også se framover. Hovedmålet er å få mere 
trykk på den samiske dimensjonen. 

 Behov for egne kompetansemidler til samisk? 

 Behov for nye kompetansetiltak ? 

 Behov for frikjøp? 

 Behov for at Samisk forum møter styret i DA ? 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gro 
 

 

3. Planlagt arbeid med samisk språk og ressurssenter 
Hilde og Finn Arne orienterte om det planlagte arbeidet. 

  

4.  Arbeidet i Samisk forum 
Etter diskusjon ble følgende oppsummert : 

 Styringsgruppen fortsetter med uendret sammensetning 

 Det skal lages en arbeidsplan og møteplan ( fire møter i 
året) 

 Det skal gjennomføres en evaluering 
Spørsmål i evalueringen sendes ut i god tid før neste møte 
og sammenfattes til møtet. 

 Neste møte 2. mars kl. 10.00. 
 

  

 


